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Z A P I S N I K 

1. sjednice Upravnog odbora Zbora teniskih sudaca Hrvatske održane 21. srpnja 2017. godine s početkom u 11.30 
sati u prostorijama teniskog stadiona „Goran Ivanišević“ u Umagu. 

 

OTVARANJE SJEDNICE 

Sjednicu je otvorio predsjednik ZTSH Marin Mikša. 
 
Prisutni članovi: Marin Mikša, Nikola Srečec, Alex Humski, Tihomir Sinobad, Mila Mandl (Knežević) (video 
konferencija) i Ivan Markanović (video konferencija). 
 
Opravdano odsutni: Adelka Činko, Anja Vreg i predstavnik HTS-a. 
 

DNEVNI RED 

1. Izbor zapisničara 
2. Zatečeno stanje nakon sjednice Skupštine 
3. Izbor dopredsjednika ZTSH 
4. Izbor tajnika ZTSH 
5. Izbor Stručnog odbora 
6. Dogovor o načinu rada UO i podjelama dužnosti među članovima UO 
7. Delegiranje na nacionalne i međunarodne turnire 
8. Međunarodne razmjene 
9. Pristup ITF portalu 
10.  Ažuriranje ZTSH Web stranice 
11.  Dobava i podjela ZTSH oprema (majice, prsluci, čipovi,…) 
12.  Razno 

 
Rad sjednice odvijao se prema utvrđenom dnevnom redu, a sjednicu je vodio predsjednik ZTSH Marin Mikša. 
 

Točka 1. 
 

Alex Humski predložio je sebe za zapisničara.  
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
Točka 2. 

 
Novi UO ZTSH želi imati uvid u zatečeno stanje pa će tražiti izlist podračuna ZTSH-a. 
Utvrđena su dugovanja prema sucima:  

- Za neodigrani susret finala 1. Allianz HTL 2016. dogovoreno je bez rasprave da im se isplate dnevnice 
(iznosi su neto), a prema iznosima Z.Hečej 320,00kn, I.Kubiček 100,00kn + 100,00kn za put, A.Rečić 
100,00 kn i Goran Matijević 100,00 kn. Poslije sastanka je utvrđeno u kontaktu sa S.Knežević da su 
I.Kubiček i Z.Hečej prebili dugovanja preko ZTSH članarinama za 2017. god.  
Kolege A.Rečić i I.Matijević očitovali su se telefonski da ne traže podmirivanje gore navedenih dugovanja. 

- Za školovanje (praktični dio, iznosi su neto): A.Činko (500,00 kn), M.Sinovčić (300,00 kn), A.Dražić 
(300,00 kn) i V.Knežević (300,00 kn). Napravljena su 4 ugovora, 3 potpisana (Činko, Sinovčić i Dražić) 
biti će predana S.Kneževići da ih dostavi u HTS. V.Knežević je svoj primjerak dobio na email i treba ga 
osobno dostaviti u HTS. 

- Utvrđen je i dug NTC-a prema sucima koji iznosi oko 30.000,00 kn. 
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Točka 3. 
 

Predsjednik ZTSH Marin Mikša predložio je Nikolu Srečeca za dopredsjednika. 
Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i bez rasprave. 
 

Točka 4. 
 

Predsjednik ZTSH Marin Mikša predložio je Ivana Markanovića za tajnika.  
Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i bez rasprave.  
Članovi UO ZTSH složili su se da bi tajnik trebao primati novčanu naknadu koja će biti određena naknadno. 
 

Točka 5. 
 

Predsjednik ZTSH Marin Mikša predložio je za predsjednicu Stručnog odbora Adelku Činko, a za članove Milu 
Mandl (Knežević) i Nikolu Srečeca.  
Prijedlog je prihvaćen jednoglasno i bez rasprave. 
 

Točka 6. 
 

Članovi Upravnog odbora raspravljali su o podjeli dužnosti među članovima UO ZTSH i načinu rada. 
Za predsjednicu Disciplinske komisije predložena je Anja Vreg. Još dva člana biti će određena naknadno. 
Osoba zadužena za edukaciju biti će Adelka Činko. Organizacija iste prepušta se Stručnom odboru. 
Predstavnik ZTSH u Skupštini HTS-a biti će Marin Mikša. 
Predstavnik ZTSH u Stručnom odboru HTS-a biti će Mila Mandl (Knežević). 

 
Točka 7. 

 
Delegiranje sudaca na nacionalne i međunarodne turnire obavljati i koordinirati  će Ivan Markanović i Mila Knežević. 

 
Točka 8. 

 
UO ZTSH planira organizirati međunarodne razmjene sudaca ukoliko se ukaže prilika za tako nešto s obzirom na 
sve manji broj međunarodnih turnira u Hrvatskoj. 
Svaki član ZTSH može se uključiti u organizaciju razmjena dostavljajući prijedloge UO ZTSH koji će ih raspraviti i 
dogovoriti eventualnu realizaciju. 
Koordinator za međunarodne razmjene biti će Alex Humski. 
Stav je UO ZTSH da bi strani suci na hrvatskim turnirima trebali raditi isključivo kroz razmjene. 
 

Točka 9. 
 

UO ZTSH je odlučio predložiti izvršnom direktoru HTS-a Miroslavu Zečiću da pristup ITF portalu imaju dvije osobe: 
Adelka Činko (kao master) i Mila Mandl (Knežević) kao druga osoba. Time bi se rasteretilo obveza Suzanu 
Knežević (dosadašnji master). 
Osoba zadužena za komunikaciju sa WTA biti će Adelka Činko. 
 

Točka 10. 
 

Ažuriranje web stranica ZTSH biti će obveza tajnika. 
Odlučeno je da se obnovi Facebook stranica ZTSH, a prijedlog je da osobe zadužene za uređivanje iste budu 
Antonia Dražić i Hrvoje Jenčić. Tehnička podrška biti će im tajnik Ivan Markanović. 
 
Članovi se pozivaju da ubuduće potvrde o uplaćenoj članarini šalju na e-mail adresu: vrhovni.ztsh@gmail.com 
Svi zapisnici sjednica UO ZTSH biti će objavljivani na službenim stranicama ZTSH. 
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Točka 11. 
 

Utvrđeno je da postoje službene svijetlo plave polo majice Zbora koje su uskladištene u prostorijama HTS-a. Nakon 
uvida u stanje iste se planiraju podijeliti članovima.  
UO ZTSH odlučio je prema prijedlozima nekih članova pribaviti ponude za novu službenu opremu ZTSH i nabaviti 
istu do početka iduće zimske sezone. 
Sa čipovima za vrhovne suce pričekati će se do izrade novog programa za vrhovne suce na nacionalnom kalendaru 
(Tournament Planner) i novog pravilnika za natjecanje koji će definirati da li se ždrijeb radi ručno ili automatski. 

 
Točka 12. 

 
UO ZTSH odlučio je koristiti Google disk za pohranu svojih podataka kako bi svi članovi imali uvid u sve. 
Osoba zadužena za ovjeru prijava linijskih sudaca na međunarodne turnire biti će Nikola Srečec. 
ZTSH planira obnoviti kontakte sa gospodinom Petrom Mirićem i pokušati omogućiti sucima rad na veteranskim 
turnirima. 
UO ZTSH zakazuje slijedeći sastanak za početak 9. mjeseca. 
 
 
 
Završeno u 13.30 sati. 
 
ZAPISNIČAR 
 
Alex Humski 
 
 
 


